
Grundejerforeningen	Fruervej	

Formandens	beretning	for	året	2018/2019:	

Veje, stier og fællesgrund er generelt i god stand. Især nordstien er dog noget smattet og 
derfor vil der blive lagt grus ud på nordstien, hvor der er behov herfor. 

Det er undersøgt hos Kommunen hvorvidt det er muligt at sætte et “Kør stille”-skilt langs 
stamvejen, på samme måde som ”Nabohjælp”-skiltet. 

Det er ikke tilladt på kommunens arealer såsom græsrabat m.v., men et sådant skilt må 
gerne sættes inde i en hæk, eller i en have hvor det er synligt fra vejen. 

I stedet for et skilt, opfordres der hermed til at man sænker hastigheden, da der kommer 
flere og flere børn til området. 

Der er kommet nye beboere i nr. 49 pr. 1/9-2018 og der kommer nye beboere i nr. 16 pr. 
1/5-2019 når Trine, Allan og børnene forlader os. Vi byder dem naturligvis alle velkommen. 
	

Niels	J.	Larsen	


